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 العراقٌٌن الجامعه طلبه لدى الجهرٌه والقراءة الفوري الانجلٌزي الكلام بٌن للتمٌز كعلامه الوقف :الاطروحه او الرساله

 الانجلٌزٌه اللغه متعلمً من

 كما والفوري( الجهرٌه القراءه ) عال بصوت المقروء الكلام فً الوقف اي, التردد ظواهر احدى لتفحص الدراسه تسعى

 استخدمها التً الوقفات هذة عدد على الحالٌه الرساله تركز. والعراقٌٌن والبرٌطانٌٌن الامرٌكٌٌن المتحدثٌن ٌنطقها

 الكلام فً الوقفات نتائج بٌن المقارنه وكذلك بالجنس المتعلقه والاختلافات التسجٌلات مدة , الوقفات انواع, المتحدث

. اخرى جهه من الباحثة توقعت ماذا مع عال بصوت المقروء
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Abstract of the thesis 

The present study seeks to examine one of the hesitiation phenomenan that is pauses in 

read-aloud and spontaneous speech as produced by American, British and Iraqi English 

speakers. The study concentrates on the number of pauses, types of pauses, duration of the 

recordings, sex-related differences as well as comparing read-aloud with spontaneous 

speech. The results are compared to what the researcher has expected. 


